
Na sejah skupščinskih zborov sprejeta družbeni plan za
1986—1990 in resolucija za leto 1986

Tudi k predlogu še pripombe
Na zadnjih sejah zborov naše občinske skupščine v lanskem letu,

bile so 24. decembra, so delegati sprejeli predlog družbenega plana
naše občine za obdobje 1986—1990 in resolucijo o uresničevanju
družbenega plana občine in mesta v letu 1986; oba dokumenta so
sprejeli skupaj z dopolnili na.šega izvršnega sveta, ki so jih dobili v
roke šele pred sejo samo, saj je do sprememb in uskladitev prišlo
potem, ko je bilo gradivo že v tisku. Obenem so delegati dvignili

"roke tudi za amandma izvršnega sveta, ki se je nana.šal na gradnjo
stadiona tehnične kulture. Za ta objekt naj bi preueili lokacijo v le-
(ošnjem letu. Ta amandma bo posredovan tudi mestni skupščini.

Na prvi dokument so imeli
največ pripomb, predvsem s
komunalnega področja, v kra-
jevnih skupnostih Dušan Kve-
der-Tomaž in Jože Moškrič-
Ciril. Oglasili pa so se tudi de-
legati iz Šmartnega ob Savi, s
Klopc in iz Novih Fužin.
Amandma KS Kodeljevo (ka-
nalizacija, ceste) ni bil sprejet,
obljubljeno pa je bilo, da se bo
to upoštevalo, ko bo treba za-
radi sprejetega plana komu-
nalne skupnosti dopolniti tudi

plan občine.
Na zboru združenega dela so

dopolnilapredlagali D.konfe-
renca — BTC, 12. konferenca
— lntegral, 31. konferenca —
obrtnadejavnost in predsednik
sisa za otroško varstvo Danilo
Jurca. Le-ta se je ponovno zav-
zel za gradnjo podhoda na Pro-
letarski cesti. Tudi pripombe
naših obrtnikov. nanašale so se
na ukrepe za pospeševanje
obrti, davčno politiko in po-
dobno, naj bi vnesli v aneks

družbenega plana.
Kar zadeva drugi dokument

— resolucijo, pripomb domala
ni bilo. delegati zbora združe-
nega dela pa so glasovali za
amandma 29. konference dele-
gacij, ki je predlagala. da ne bi
še v letu 1986 pri.šlo do predvi-
dene reorganizacije centrov za
socialno delo. ker niso priprav-
ljene strokovne podlage.

Zbor krajevnih skupnosti in
zbor združenega dela sta
obravnavala tudi osnutek prio-
ritetnega programa krajevnih
skupnosti, ki naj bi v letošnjem
letu služil kot osnova za spora-
zumevanje med njimi in ozdi.
Sklenjeno je bilo, da je bilo do
10. januarjaše mogoče poslati
pripombe, ki jih nato pregleda
posebna komisija, zbora pa
bosta na prihodnji seji obrav-
navala že predlog.
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